
Vážený pane radní Karle, 

 

V průběhu letních měsiců rada schválila několik výběrů dodavatelů IT a včera rada schválila zadání 

nadlimitní zakázky na servery. Nicméně žádné zadání nebylo předloženo k posouzení komisi 

informačních technologií a pokud nějaké analýzy byly provedeny, co vlastně informační 

technologie na Praze 5 potřebují, tak ty také nebyly předloženy komisi. Ano souhlasím s tím, že 

obměna hardwarového vybavení městské části je potřeba, ale otázka je vždy jaké. Informační 

technologie v zásadě dopravují data, a podobně jako v dopravě materiálního zboží, záleží na tom 

kolik zboží/dat a jakým směrem se dopravují. Pokud by v logistické firmě někdo nakoupil kamiony 

místo dodávek, bylo by to velmi nehospodárné. A bylo by to vidět. V IT pokud někdo nakoupí 

výrazně naddimenzované zařízení, pozná a porozumí tomu velmi málo lidí a fakticky to následně 

neuvidí nikdo, protože zařízení se umístí v servrovně a je velmi podobné jako jiné zařízení dvakrát 

levnější a i dvakrát dražší. Rozdíl je pouze v technických parametrech. Jedním ze schválených 

projektů byly RMČ/30/905/2023  „Rozhodnutí a Oznámení centrálního zadavatele o výběru 

dodavatele“ který řeší výměnu síťové infrastruktury, za cenu přes 13 milionů. No v úřadu máme 

něco přes 300 zaměstnanců, když bychom tedy uvažovali něco kolem 400 použitelných síťových 

zásuvek, tak cena je přes 30 000 Kč za jednu zásuvku. Tedy jedna síťová zásuvka stojí fakticky více 

než je cena počítače na druhé straně.  Chápu to v případě vysokovýkonných pracovních stanic, ale 

pro běžné kancelářské počítače mi to připadá hodně. Nicméně na to se ptát nebudu. Chci odpověď 

na jedinou malou otázku. 

 

Věříte panu Listíkovi, obviněnému v kauze Dozimetr? Prosím o jednoznačnou odpověď Ano věřím 

nebo Ne nevěřím. A rád bych, aby jste byl schopen mi odpovědět teď a tady. 

 

 

 

Radomír Palovský 
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